
Zápis č. 10 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Všestary, 
konaného ve čtvrtek 09. 09. 2019 v zasedací místnosti Obecního úřadu ve Všestarech 

 
Zasedání zahájeno v 20:08 hodin  
Přítomni: zastupitelé podle přiložené prezenční listiny, omluveni: Kuba, Macháček, Hofman, 
Javůrek 
 
 
Předsedajícím 10. veřejného zasedání byl starosta obce Jaromír Jech.  
Na úvod zasedání byli zvoleni: 
zapisovatel: Lenka Kolofíková 
ověřovatelé: Dana Hnyková, Martin Vycpálek 
a návrhová komise: Jiří Šafránek, Milan Jánský 
 

o výše uvedené volbě bylo hlasováno: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel.  
 

 
Část I – obecná 

Následovalo schválení programu 10. zasedání Zastupitelstva obce. Připravený program jednání 
10. veřejného zasedání obsahoval celkem 1 bod. 
 
Schválený program jednání:  
1) Dodatek č. 2 ke SoD stavby akce Cyklostezka Do Prahy na kole, část Mnichovice - 
Kolovraty 

o výše uvedeném návrhu bylo hlasováno: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel. 
 
Program o 1 bodu 10. zasedání zastupitelstva obce Všestary byl schválen.  
 
Začalo se projednáváním řádného programu zastupitelstva: 
 
Ad 1) Dodatek č. 2 ke SoD stavby akce Cyklostezka Do Prahy na kole, část Mnichovice - 
Kolovraty: Mgr. Jaromír Jech 
Dne 8. 11. 2018 byla jako výsledek příslušného zadávacího řízení (a na základě smlouvy o 
společném postupu zadavatelů) uzavřena smlouva o dílo č. SOD/00646/2018/OIÚ mezi 
městem Říčany, Městskou částí Praha – Kolovraty, obcí Světice, obcí Strančice, obcí Všestary 
a městem Mnichovice jako objednateli, a OHL ŽS a.s., Burešova 938/17, 602 00 Brno - Veveří, 
IČ: 46342796, jako zhotovitelem, jejímž předmětem je výstavba Cyklostezky Do Prahy na kole 
– úsek Mnichovice - Kolovraty.  
 
Dne 22. 5. 2019 byl mezi objednateli a zhotovitelem uzavřen dodatek č. 1. Předmětem dodatku 
č. 1 byla změna předmětu plnění na akci „Cyklostezka Do Prahy na kole – úsek Mnichovice - 
Kolovraty“ a s ním související změna termínu dokončení díla. Dodatek č. 1 schválilo ZO 
Všestary dne 21. 2. 2019. 
 
Na základě dalšího vývoje stavebních prací je uzavírán dodatek č. 2, který reflektuje výsledky 
inženýrsko geologického průzkumu, který v části 1 a 2 (mimo katastrální území obce Všestary) 
odhalil nekvalitní podloží, vyžádal si dodatečné vícepráce na založení mostků ve Světicích a 
doporučil sanace plání cyklostezky v Říčanech. Vícepráce jsou vyčísleny na 559 456,66 Kč. 
Dodatkem dochází k navýšení ceny díla z původních 116 936 170,64 na 117 495 627,30 Kč 
bez DPH. Rozpočet pro obec Všestary se nemění. 



 
Jedná se o změnu v režimu § 222/ odst. 6 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 
kterou zadavatel, jednající s náležitou péčí, nemohl předvídat. Změna je vyčíslena na 0,43 % 
původní hodnoty zakázky.  
 
Realizace stavby Cyklostezka Do Prahy na kole – úsek Mnichovice - Kolovraty je součástí 
dotačních projektů spolufinancovaných z EU.  
 
Znění dodatku vč. informací obdrželi zastupitelé dne 2. 9. 2019. Předkladatel navrhuje dodatek 
schválit v předloženém znění. 
 

o výše uvedeném návrhu bylo hlasováno: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel. 
 
Starosta zahájil diskusi v 20:14. 
 
Starosta nejdříve přednesl informace o průběhu stavby cyklostezky. Asfalt je již hotový od 
„Hybnerky“ až do Hustopečí (katastr Strančic). Dokonce i ulice Sluneční bude v asfaltu.  
Zastupitel Vycpálek se zeptal, zda „Hybnerka“ zůstane v panelech? Starosta odpověděl, že ne. 
Panely budou vyjmuty a bude tam asfalt. Musí se to ale dojednat se ZEA, aby se jim nezrušila 
cesta, když ji potřebují.  
Zastupitel Jánský se dotázal, jak bude pak ZEA využívat tu cestu? Starosta odpověděl, že oni 
tam budou mít vjezd povolen. Ta cesta je na to připravená, je tak projektovaná. V podobné 
nosnosti bude i ta část Sluneční ulice, tam to budou také používat, aby se dostali na ta pole dál.  
Starosta dále doplnil, že dnes proběhla první zvuková zkouška amplionu rozhlasu. Bude se to 
už dělat. Ve středu by měla firma skončit s opravami propadlých šachet kanalizace. Vzniklé 
případné hrany se dořeší „turbem“, to by mělo do konce září ještě přijet. Proběhly průřezy 
zeleně, začnou se řešit i ty nejrizikovější stromy v „kojeňáku“.  
Zastupitel Jánský informoval přítomné, že se pomalu naplňuje kaplička, naposled bylo na 
bohoslužbě 35 lidí. 
Pan Baťcha se zeptal, zda když obec získala ty dva miliony od lomu, co se s tím zamýšlí? Bude 
se dělat škola? Starosta reagoval, že ty peníze od lomu dostane obec, až se to začne zavážet. 
Ještě nebylo ukončeno řízení báňského úřadu, které jde formou vyhlášky. Pak teprve KZ začne 
shánět firmu. Pokud to budou zavážet 3 roky, budeme mít ty peníze průběžně během 3 let. Ke 
škole, byla schůzka se starostkou Mnichovic. Stejně tak jsme se bavili i o nějaké té hasičárně, 
tělocvičně, hospodě – musí se to zadat projektantům.  
Pan Baťcha doplnil, že myslel, kdyby ty peníze zbyly, tak že by se udělal nějaký ten kulturáček. 
Co na to říkají zastupitelé? Starosta odpověděl, že věří, že jednou kulturák bude. Musí se to ale 
nejdříve naprojektovat. V úvahu připadají dvě místa – ta louka za hřištěm, nebo pole naproti 
školce. Je to ve fázi, že budeme zadávat projekt. Jenom projektová dokumentace na nádrž tady 
a v Menčicích je 1,1 milionu. A to v tom není rybníček paní Spratkové, který je součástí 
protipovodňových opatření.  
Starosta ještě informoval o výluce v autobusové dopravě. Je výluka na krajské komunikaci 
Mukařov – Struhařov. Dělá se to tam etapově. Ranní autobus jezdí přes Klokočnou, bere to 
spodem, takže jezdí do Mnichovic později. On ale navíc mívá zpoždění, takže je to 
problematické. Jezdí tu ale spousta spojů linky 383, které staví ve Všestarech na návsi a 
v Mnichovicích na náměstí – to se dá teď používat. Ty naše změny, které se domluvily od 
pololetí, se naplno projeví až po těch výlukách.  
Zastupitel Šafránek se zeptal jak je to s vodou na hřbitov? Starosta odpověděl, že to má na 
starosti místostarosta.  



Starosta dále informoval, že se udělaly další drobné úpravy po obci – přerovnala se suchá zeď 
v Menčicích, upravila se náves u zvoničky, udělal se obrubník a schůdky a vydláždění ke 
zvoničce v Menčicích.  
 
Diskuse byla ukončena ve 20:30 
 
Zasedání bylo ukončeno ve 20:30hodin.  
 
Přílohy zápisu:  
1) Dodatek č. 2 ke SoD SOD/00646/2018/OIÚ 
 
Zapisovatel: Lenka Kolofíková 
 
Ověřovatelé:        Starosta:  
Dana Hnyková      Mgr. Jaromír Jech  
 
 
 
Martin Vycpálek  



Zápis č. 10 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Všestary 
konaného ve čtvrtek 9. 9. 2019 v zasedací místnosti Obecního úřadu ve Všestarech 

 
Část II. – přijatá usnesení 

 
K jednotlivým bodům programu byla přijata tato usnesení:  
 
K bodu 1) Dodatek č. 2 ke SoD stavby akce Cyklostezka Do Prahy na kole, část Mnichovice 
- Kolovraty 
Zastupitelstvo obce:  
1. souhlasí s uzavřením dodatku č. 2 dle přílohy ke smlouvě o dílo Cyklostezka Do Prahy na 
kole – úsek Mnichovice – Kolovraty mezi městem Říčany, Městskou částí Praha – Kolovraty, 
obcí Světice, obcí Strančice, obcí Všestary a městem Mnichovice, jako objednateli, a OHL ŽS, 
a.s., Burešova 938/17, 602 00 Brno – Veveří, IČ: 46342796, jako zhotovitelem. 

Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Zpracoval zapisovatel: Lenka Kolofíková 
 
Ověřovatelé:        Starosta:  
Dana Hnyková      Mgr. Jaromír Jech  
 
 
 
Martin Vycpálek 
 


